
  
 

 
 

Protokół nr 6/2024 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 21 października 2024 roku 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 15.33 

Stan członków Komisji – 6 
Obecnych – 5 
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkanie prowadziła Pani radna Marta Krasuska – Przewodnicząca Komisji. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 16 września 2024 roku. 
3. Informacja o kontrolach przeprowadzonych w latach 2022-2023 przez Wydział Kontroli  
i Biuro Audytu Wewnętrznego oraz o kontrolach zewnętrznych wraz z zaleceniami, wnioskami 
pokontrolnymi i wdrożeniem wniosków pokontrolnych.  
4. Sprawy różne. 
5. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Dzień dobry. 
Uprzejmie witam Państwa. Witam Państwa radnych zgromadzonych na auli. Witam wszystkie 
osoby, które dzisiaj uczestniczą w posiedzeniu zarówno z nami na auli, jak również online. 
Zanim przejdziemy do posiedzenia, bardzo proszę o to, żebyśmy sprawdzili obecność i ustalili 
czy mamy kworum. Proszę o zaznaczenie obecności Państwa radnych na swoich tabletach.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
5 głosów – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pan radny Paweł Jasion przez całe posiedzenie głosował ręcznie ze względu na problemy 
techniczne z tabletem. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Głosowanie 
ręczne, dobrze, czyli mamy pięć osób dzisiaj uczestniczących w komisji Państwa radnych. 
Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, przejdźmy zatem do przyjęcia porządku posiedzenia 
dzisiejszej komisji. Bardzo proszę, kto z Państwa radnych jest za przyjęciem porządku 
obrad?” 
 
Pan radny Paweł Jasion powiedział [z sali]: „Jestem za” 
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Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Kolejny 
punkt.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z 16 września 2024 roku. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Kto z Państwa 
radnych jest za przyjęciem protokołu? Bardzo proszę o oddanie głosu.” 
 
Pan radny Paweł Jasion powiedział [z sali]: „Jestem za” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 5/2024 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Szanowni 
Państwo, punkt trzeci nie jest tematem sesyjnym, nie będzie więc wymagał głosowania, 
natomiast brzmi: Informacja o kontrolach przeprowadzonych w latach 2022-2023 przez 
Wydział Kontroli i Biuro Audytu Wewnętrznego oraz o kontrolach zewnętrznych wraz  
z zaleceniami, wnioskami pokontrolnymi i wdrożeniem wniosków pokontrolnych.” 
 
Ad pkt. 3 
Informacja o kontrolach przeprowadzonych w latach 2022-2023 przez Wydział 
Kontroli i Biuro Audytu Wewnętrznego oraz o kontrolach zewnętrznych wraz  
z zaleceniami, wnioskami pokontrolnymi i wdrożeniem wniosków pokontrolnych.  
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Czy macie 
Państwo radni do tego jakieś pytania, do tego materiału, który został przygotowany  
i załączony do obrad? Nie widzę. Bardzo dziękuję za przygotowanie materiału. Tak jak 
wspomniałam, temat nie musi być głosowany, ponieważ nie jest tematem sesyjnym.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Ad pkt. 4  
Sprawy różne. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Szanowni 
Państwo, sprawy różne, punkt czwarty. Tutaj moja prośba do Państwa radnych, bardzo 
proszę, aby do 4 listopada przesłać na adres malgorzata.danieluk@plock.eu propozycje do 
planu pracy komisji na 2025 rok. Zostanie jeszcze do Państwa wysłana wiadomość mailowa w 
tej sprawie i bardzo bym prosiła o propozycje tematów na przyszły rok. W sprawach różnych 
nie mamy nic więcej, nie wpłynęła również żadna korespondencja.” 
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Ad pkt. 5  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała: „Zatem 
pozostaje mi podziękować Państwu i zakończyć dzisiejsze posiedzenie. Bardzo dziękuję.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 

Przewodnicząca 
 Komisji Rewizyjnej  
/-/ Marta Krasuska 

 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 


